
                                                    Zápisnica 
                                                  č. 8 

 
zo zasadnutia komisie pre veci sociálne, zdravotné a bytové  

zo dňa 20.10.2015 
 
Prítomní: Mgr. M. Janyšková, M. Berešová, Mgr. D. Vatolíková, M. Jakúbková, A. Marková, 
A. Kotrabová, RNDr. E. Rakúsová, MUDr. B. Brozmanová, K. Boskovičová 
Ospravedlnení: Mgr. Eva Černá, PhDr. Soňa Maixnrová, Mgr. Oľga Keltošová, P. Malík 
 
 
PROGRAM : 
 

1.) Otvorenie 
2.) Prerokovanie žiadosti o priznanie jednorazovej dávky sociálne 

odkázaným občanom 
3.) Prerokovanie žiadosti o predĺženie nájmu obecného bytu 
4.) Informácia o nedoplatkoch nájomcov obecných bytov a DS Lamač 
5.) Rôzne   

 
Bod 1.) Otvorenie 
 
Podpredsedníčka komisie Mgr. Marta Janyšková privítala p. prednostku Mgr. Michaelu Kövári 
Mrázovú a všetkých prítomných členov komisie.  
 
Schválenie programu : 
 
za : 9   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
 
Bod 2.) Prerokovanie žiadostí o priznanie jednorazovej dávky sociálne odkázaným  
občanom 
 
Komisia prerokovala 1 predloženú žiadosť o priznanie jednorazovej dávky sociálne odkázaným 
občanom za mesiac október 2015. 
 
Komisia po prerokovaní: 
 

- navrhla  žiadateľke priznať príspevok v  sume 150,- Eur 
 
za : 9   proti : 0   zdržal sa : 0 
 
Bod 3.) Prerokovanie žiadosti o predĺženie nájmu obecného bytu 
 
Členom komisie bola predložená žiadosť p. Andrei Šulíkovej o predĺženie nájmu obecného bytu 
na Borinskej ulici. Tajomníčka komisie p. Tamara Filadelfiová informovala, že mestská časť 
neeviduje voči žiadateľke žiaden nedoplatok. Komisia po prerokovaní odporučila predĺžiť p. 
Andrei Šulíkovej nájomnú zmluvu o jeden rok a zároveň ju upozorniť, aby nechodila so svojim 
psom na školský pozemok. 
 
za : 9   proti : 0   zdržal sa : 0 



 
Bod 4.) Informácia o nedoplatkoch nájomcov obecných bytov a DS Lamač 
 
Členom komisie bola predložená informatívna správa zo spol. DUSPAMA o nedoplatkoch 
nájomcov v obecných bytoch a Dome služieb Lamač ku dňu 30.09.2015. Prednostka Mgr. 
Michaela Kövári Mrázová informovala, že všetkým neplatičom v DS Lamač boli zaslané 
písomné upozornenia na výpoveď nájomnej zmluvy ak neuhradia nedoplatky do dňa 20.10.2015. 
Informovala tiež o situácii s neplatičmi obecných bytov. Členovia komisie požiadali, aby bola na 
MÚ predvolaná p. Dana Smolinská za účelom riešenia jej nedoplatku na nájomnom a aby sa 
zabránilo opakovanému neuhrádzaniu platieb zo strany menovanej. Tajomníčka komisie bude 
o výsledku tohto stretnutia informovať členov komisie e-mailom. 
 
 
Bod 5.) Rôzne 
 
Prednostka Mgr. Michaela Kövári Mrázová informovala členov komisie o návrhu VZN hlavného 
mesta SR Bratislavy, ktorým sa mení a dopĺňa VZN hlavného mesta SR Bratislavy č. 4/2013 
o poplatku za znečisťovanie ovzdušia. Komisia vzala informácie na vedomie bez pripomienok. 
 
Prednostka následne informovala aj o projekte Lamačské oko a o lamačskom rozhlase. 
 
Členka komisie Mgr. Dagmar Vatolíková informovala, že dňa 23.10.2015 sa uskutoční zbierka 
potravín v obchodnom reťazci Kaufland. Vyzbierané potraviny budú určené pre sociálne slabých 
obyvateľov a mnohopočetné rodiny. Zároveň požiadala členov komisie o spoluprácu pri tejto 
akcii. 
 
Termín nasledujúceho zasadnutia komisie bol určený na 10.11.2015. 
 
 
Odporúčania komisie vyplývajúce pre Miestny úrad : 

 
1.) Odpovedať 1 žiadateľke o JDHN 
2.) Pripraviť do MZ návrh na predĺženie nájmu obecného bytu p. Šulíkovej 
3.) Pozvať na MÚ p. Smolinskú 
 
 

 
 
 
 
         Mgr. Marta Janyšková, v.r.  
                                                                podpredsedníčka 
 
 
V Bratislave, dňa 28.10.2015 
                                                                           
 
Zapísala : Tamara Filadelfiová  
               tajomníčka komisie  


